
Нермина Ћемаловић  

Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ – „Који 

су разлози што инспекција ФВО (Канцеларија за храну и ветеринарство Европске 

комисије), није дозволила извоз млијека и млијечних прерађевина из БиХ у земље ЕУ и 

које конкретне кораке ће Министарство предузети у изградњи командног ланца за 

управљање ризицима, везано за безбједност хране, а у складу са захтјевима ЕУ? 
 


